

PRAYERS

Mr. Lamontagne, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copy of a letter dated November 23, 1978, from Mr. Arthur Porter, Arthur Porter Associates Ltd., to the Postmaster General of Canada, the Honourable J. Gilles Lamontagne.—Sessional Paper No. 304-7/9.

The following Bill from the Senate was read the first time and ordered for a second reading at the next sitting of the House:

Bill S-7, An Act to implement conventions between Canada and the Republic of Korea and Canada and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and an agreement between Canada and Jamaica for the avoidance of double taxation with respect to income tax.—*Mr. Chrétien.*

The House resumed debate on the motion of Mr. Lawrence, seconded by Mr. Nielsen,—That the letter sent by the Solicitor General of the day to the honourable Member for Northumberland—Durham on December 4, 1973, and the testimony of former RCMP Commissioner Higgitt on October 24 and November 1, 1978 before the Royal Commission of Inquiry (McDonald Commission) concerning the practice of the RCMP in preparing letters for the signature of the Solicitor General, be referred to the Standing Committee on Privileges and Elections for investigation and report.

After further debate, the question being put on the motion, it was negatived on the following division:

PRIÈRE

M. Lamontagne, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie d'une lettre de M. Arthur Porter, *Arthur Porter Associates Ltd.*, adressée au ministre des Postes, l'honorable J. Gilles Lamontagne, en date du 23 novembre 1978. (Texte anglais).—Document parlementaire n° 304-7/9.

Le bill suivant, émanant du Sénat, est lu une première fois et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre:

Bill S-7, Loi de mise en oeuvre des conventions entre le Canada et la République de Corée et le Canada et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et d'un accord entre le Canada et la Jamaïque, tendant à éviter les doubles impositions en matière d'impôt sur le revenu.—*M. Chrétien.*

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Lawrence, appuyé par M. Nielsen,—Que la lettre adressée par le Solliciteur général de l'époque à l'honorable député de Northumberland—Durham le 4 décembre 1973 et la déposition faite par M. Higgitt, ancien commissaire de la G.R.C., le 24 octobre et le 1^{er} novembre 1978, devant la Commission royale d'enquête (Commission McDonald) au sujet de la pratique suivie par la G.R.C. quant à la rédaction des lettres soumises à la signature du Solliciteur général, soient déferées au Comité permanent des privilèges et élections pour enquête et rapport.

Après plus ample débat, cette motion, mise aux voix, est rejetée, par le vote suivant:

(Division—Vote N° 16)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Alexander	Crosby	Hnatyshyn	MacKay	Parker
Alkenbrack	(Halifax—	Holmes	Masniuk	Patterson
Baker	East Hants)	Huntington	Matte	Peters
(Grenville—Carleton)	Crouse	Jarvis	Mazankowski	Pigott (Mrs.)
Baldwin	Ellis	Johnston	McCain	Rae
Bawden	Epp	(Okanagan—Kootenay)	McCrossan	Ritchie
Beatty	Faour	Kempling	McGrath	Roche
Blackburn	Firth	Knowles	McKenzie	Rodriguez
Brisco	Forrestall	(Winnipeg	McKinley	Saltsman
Broadbent	Friesen	North Centre)	McKinnon	Scott
Cadieu	Gillies	Knowles	Munro	(Hamilton—Wentworth)
Clark	Halliday	(Norfolk—Haldimand)	(Esquimalt—Saanich)	Siddon
(Rocky Mountain)	Hamilton	Lambert	Murta	Smith
Clarke	(Swift Current—	(Edmonton West)	Neil	(Churchill)
(Vancouver Quadra)	Maple Creek)	La Salle	Nielsen	Stevens
Crombie	Hare	Lawrence	Nystrom	Towers
Crosbie	Hargrave	MacDonald (Miss)	Oberle	Whiteway
(St. John's West)	Hees	(Kingston and the	Orlikow	Whittaker
		Islands)	Paproski	Wise—75

NAYS—CONTRE

Messrs.—Messieurs

Abbott	Andres	Béchar	Boulanger	Campbell
Allmand	(Lincoln)	Bégin (M ^{lle})	Buchanan	(LaSalle—Énard—
Anderson	Appolloni (Mrs.)	Blais	Caccia	Côte Saint-Paul)
Andras	Baker	Blaker	Cafik	Caron
(Port Arthur)	(Gander—Twillingate)	Blouin	Campagnolo (Mrs.)	Clermont